

### Personal Finance Member-Get-Member Promotion Terms and Conditions

For every referral that gets booked during this limited period Personal Finance Member-Get-Member promotion (the 'Promotion'), both the referrer and the referee will be eligible to receive rewards from Noor Bank (the 'Bank') subject to these Terms and Conditions.

### QUALIFICATION AND ELIGIBILITY

- The Promotion shall commence on 04/12/2016 and end on 04/03/2017 (the 'Promotion Period'). The referral date should be on or before 04/03/2017.
- The referrer (the 'Referrer') must be an existing customer of the bank at the time the referral is confirmed successful. The referred customer ('Referee') must not be an existing customer of the Bank.
- Subject to paragraph 7 below, a referral will be successfully eligible for a reward if
  - the Referee submits an application to the Bank for Personal Finance during the Promotion Period; and
  - the application has been approved by the Bank for a minimum of AED100,000; and
  - the finance amount disbursed to the Referee within one month following the expiry of the Promotion Period; and
  - with reference to the Referrer's reward, the Referrer submits all documentation required for the Takaful Protection Plus plan.
- The date of referral shall be determined as the date that the Bank receives the online or hardcopy referral. Referrals must be submitted in the manner prescribed by the Bank.
- In providing the Bank with the details of the Referees, the Referrer warrants that he/she has obtained the Referees' explicit consent to provide the Referee's personal information to the Bank and that the Referee has agreed for the Bank to contact them via email, phone and/or SMS. The Referrer also consents to the Bank disclosing his/her name to the Referees.
- If more than one person refers the same Referee, whether under this Promotion or any other referral programme, only the first person to make the referral will be eligible for the referral reward under the relevant program. In the event of any dispute, the Bank shall have discretion in deciding which person made the first referral.
- If an eligible Referrer is delinquent on any amounts due to the Bank at the time of the allocation of rewards, the Bank reserves the right to exclude such Referrer from this Promotion.
- This Promotion is not extended to Noor Investment Group staff or any of the Bank's outsource vendors.
- Determination of the eligibility of a successful referral by the Bank shall be final, conclusive and binding, and no appeal or correspondence will be entertained.

### شروط وأحكام العرض الترويجي "رشح صديقاً للتمويل الشخصي"

سوف يكون كلا من العميل الذي يقوم بترشيح شخص (المرشح) وكذلك الشخص المرشح مؤهلين للحصول على مكافآت من نور بنك (ويشار إليه فيما يلي بالبنك) عن كل عملية ترشيح يتم حجز تمويل شخصي بموجبها خلال الفترة المحددة للعرض الترويجي "رشح صديقاً للتمويل الشخصي" وفقاً لهذه الشروط والأحكام.

### شروط التأهل

- يبدأ العرض الترويجي في 04/12/2016 وينتهي في 04/03/2017 (ويشار إلى هذه الفترة فيما يلي بـ "مدة العرض"). يجب أن يكون تاريخ الترشيح في أو قبل 04/03/2017.
- يجب أن يكون الشخص المرشح (ويشار إليه بالمرشح) عميلاً حالياً لدى البنك في وقت تأكيد الترشيح بنجاح. كما يجب ألا يكون العميل المرشح (ويشار إليه بالمرشح) عميلاً حالياً لدى البنك.
- مع مراعاة أحكام الفقرة 7 أدناه، تعتبر عملية الترشيح الناجحة مؤهلة للحصول على المكافآت أدناه وفقاً للشروط التالية
  - أ. يقدم المرشح طلب تمويل شخصي للبنك خلال مدة العرض.
  - ب. موافقة البنك على طلب التمويل الشخصي بقيمة 100000 درهم إماراتي كحد أدنى.
  - ج. صرف مبلغ التمويل للمرشح خلال شهر واحد بعد انتهاء مدة العرض.
  - د. بالنسبة إلى مكافآت المرشح، يجب على المرشح تقديم كافة المستندات المطلوبة لخطة التكافل بروتكشن بلس.
- يكون تاريخ الترشيح هو التاريخ الذي تسلم فيه البنك الترشيح الإلكتروني أو النسخة المطبوعة. ويجب تقديم الترشيح بالطريقة التي يحددها البنك.
- بموجب تقديم بيانات المرشح للبنك، يضمن المرشح بأنه قد حصل على موافقة المرشح الصريحة لتقديم بيانات المرشح الشخصية للبنك وبأن المرشح قد وافق على اتصال البنك به عبر البريد الإلكتروني و/أو الهاتف و/أو الرسائل النصية القصيرة. كما يوافق المرشح بأن يقوم البنك بالإفصاح عن اسمه للمرشح.
- في حال قيام أكثر من شخص واحد بترشيح نفس المرشح، سواء بموجب هذا العرض الترويجي أو أي برنامج ترشيح آخر، يكون الشخص الأول فقط الذي قام بالترشيح مؤهلاً للحصول على مكافأة الترشيح بموجب البرنامج المعني. وفي حالة أي نزاع، يقرر البنك وفقاً لحرية المطلقة الشخص الذي قام بالترشيح أولاً.
- إذا كان الشخص المرشح قد تخلف عن سداد أي مبالغ مستحقة للبنك في وقت تخصيص المكافآت، يحتفظ البنك بحق استبعاد ذلك المرشح من المشاركة في هذا العرض الترويجي.
- لا يشمل هذا العرض الترويجي موظفي مجموعة نور الاستثمارية أو أي من شركات خدمات الاستعانة بمصادر خارجية التي تتعامل مع البنك.
- يعتبر قرار البنك، بشأن تأهل عملية ترشيح ناجحة، نهائي وقاطع ولن يتم الرد على أي مناقشة أو مراسلات.

